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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2008-01-14 
 
 
Närvarande:   
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Tjänstemän Siw Lideståhl tf avdelningschef 
 Thomas Kultti biträdande avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Barbro Karlsson, ordförande 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 16 januari på 
Lingvägen 100. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2007-12-10 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2007-12-19 
Siw Lideståhl berättade att många medborgare – både barn och vuxna – 
deltog vid det öppna forumet för att framföra synpunkter på förslaget till 
verksamhetsplan för 2008. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-01-24 
Ärende nr 2: Ledningssystem för kvalitet och patientsäkerhet i hälso- och 
sjukvården 
Apropå det som anges i ärendet om utvecklad samverkan med landstinget 
underströk rådet att det är viktigt att denna ambition verkligen fullföljs. 
 
Ärende nr 3: Redovisning av pågående och avslutade projekt inom Farsta 
stadsdelsförvaltning år 2007-2008 
Angående projektet ”Förstärkt stöd till anhöriga som hjälper och vårdar 
närstående” uppges i ärendet att en femtedel av projektmedlen ska använ-
das för samverkan med frivilliga och ideella krafter. Rådet bad om mer in-
formation kring detta. Siw Lideståhl bad att få återkomma vid nästa möte. 
Beträffande samma projekt efterlyste rådet även information om huruvida 
lokalfrågan närmar sig en lösning. (Projektet står fortfarande efter 1½ år 
utan den lokal som behövs för att man ska kunna bygga upp samarbetet 
med frivilligkrafterna.) Siw berättade att förvaltningen arbetar för att hitta 
en bra lösning som kan fungera även efter projekttidens slut. Mer informa-
tion om lokalfrågan ges vid nästa möte. 
 
Ärende nr 5: Förslag till kostpolicy för Stockholms stads äldreomsorg – 
yttrande till kommunstyrelsen 
Rådet anser att både förslaget och förvaltningens synpunkter är bra. Man 
uttrycker oro över att policyn ska genomföras inom befintliga budgetramar 
och menar att den personalutbildning och den ökade tidsåtgång som krävs 
för att policyn ska kunna införas rimligen måste påverka budgetramarna. 
 
Ärende nr 8: Förslag till åtgärdsprogram mot buller enligt förordning om 
omgivningsbuller – yttrande till miljö- och hälsoskyddsnämnden 
Rådet instämmer i förvaltningens utlåtande och tycker att det är bra att för-
valtningen har tagit upp de synpunkter som även rådet tidigare har framfört 
när det gäller bullerstörningar i olika delar av stadsdelsområdet. 
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Ärende nr 9: Förslag till detaljplan för kv Jällö mm i Farsta Strand – ytt-
rande till stadsbyggnadskontoret 
Rådet instämmer i förvaltningens påpekande att den återvinningsstation 
som försvinner måste få en ersättningsplats. 
 
Ärende nr 10: Äldrepeng i tre nivåer – beslut av kommunfullmäktige 
Rådet menar att det är positivt att den enskildes behov ska styra pengens 
storlek men påpekar samtidigt att nivåbedömningen kan komma att bli svår 
att göra. Siw Lideståhl bekräftar att förvaltningen i dagsläget inte kan be-
döma exakt hur införandet av vårdnivåer inom vård- och omsorgsboendena 
kommer att påverka ekonomin inom äldreomsorgen. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  
• Siw Lideståhl presenterade Thomas Kultti, nytillträdd biträdande avdel-

ningschef inom äldreomsorgen. Thomas tjänst har inrättats tillfälligt under 
2008 som ett resultat av översynen av Edö äldreboende, men också för att 
vidareutveckla kvalitetsarbetet mer generellt och förbereda verksamheterna 
på införandet av kundvalsmodellen. När det gäller Edö och även Postiljonen 
har handlingsplaner utarbetats för att förbättra kvaliteten i boendet. Siw och 
Thomas berättade om det utvecklingsarbete som redan har inletts och gav 
exempel på insatser som nu genomförs för att förbättra boendemiljön. 

Rådet tog åter upp frågan om inrättandet av förtroenderåd, fr a vid Edö, och 
Siw meddelade att detta finns med i enheternas verksamhetsplaner för både 
Edö och Postiljonen. 

• Siw berättade att rekryteringen av ny avdelningschef inom äldreomsorgen 
snart är klar. 

• Från tidigare sammanträde: Kartläggning av lokalbehov. Rådets ledamöter 
lämnade skriftliga rapporter från sina respektive föreningar om behovet av 
lokaler för olika former av verksamhet. (SPF Farsta meddelade att man för 
närvarande inte har något behov av ytterligare lokaler.) Rapporterna bifogas 
protokollet (se bilaga 1) och kommer att utgöra underlag till förvaltningens 
svar på den socialdemokratiska skrivelsen till stadsdelsnämnden den 20 sep-
tember 2007 om pensionärsföreningarnas lokalbehov.  

§ 6 Sammanträdestider 2008 
Rådet fastställde sammanträdestider för 2008 i enlighet med bilaga 2. 
 

§ 7 Övriga frågor 
Delades ut rapporten avseende den översyn som har genomförts vid Edö 
äldreboende under hösten 2007 av Solving Bohlin & Strömberg på uppdrag 
av stadsdelsförvaltningen.  


